
 

Zápis ze třetího otevřeného zasedání SSH FF UK 
15. ledna 2025 

 
Schůze zahájena v 17:42. 
 
Přítomni: Barbora Řehořová, Šimon Baldík, Markéta Prošková, Tereza Hálová, Vjačeslav 
Glazov, Václav Paděra, Adalbert Langer, Martin Wolf, Lucie Dvořáková 

Zápis provedl Martin Wolf 

Program: 

1. Úvod 
2. Schválení programu 
3. Uplynulé akce  
4. Nadcházející akce  
5. Finance 
6. Různé 
7. Závěr 

 

1. Úvod 
- Předsedkyně SSH FF UK Markéta Prošková uvítala všechny přítomné na 

zasedání a zahájila schůzi. 

 

2. Schválení programu 
- Paní předsedkyně následně představila program schůze a dala o něm hlasovat. 
- Program byl jednohlasně schválen poměrem hlasů 5-0-0. 

 

3. Uplynulé akce 
- Předsedkyně následně začala zmiňovat jednotlivé proběhlé akce a vyzvala 

jejich organizátory, ať se vyjádří k jejich průběhu. 
- 11. 12. – filmový klub se spolkem studentů francouzštiny Gilotina, film Z 

Paříže do Paříže. Člen DK Václav Paděra zmínil, že byly problémy 
technického rázu, jinak šlo o vydařenou akci, jež proběhla v dobré a přátelské 
náladě a spolek Gilotina je otevřen dalšímu filmovému klubu. 

- 19. 12. – Vánoční večírek – Markéta Prošková ocenila, že účast byla tak 
značná, že překročila kapacitu podniku, proto příště bude potřeba sehnat 
mnohem větší prostor, resp. s jedním větším společným prostorem na tombolu; 
zajištění cateringu bylo oceněno, organizátoři ho doporučují i na příště; všichni 
členové výboru a DK se na organizaci podíleli, za to pochváleni předsedkyní; 
příště bude potřeba také zajistit pro jistotu více lístků na tombolu, muselo se 



 

kreativně improvizovat. Výbor také děkuje čestnému členovi SSH FF UK 
Vlastimilu Křišťanovi za krásnou fotodokumentaci akce. 

- 8. 1. – úvod do erasmu – předsedkyně sdělila, že tento nový formát měl 
úspěch, zúčastnilo se na 20 studentů; místopředsedkyně Barbora Řehořová 
zmínila, že příště by se akce měla více zaměřit i na zájemce z magisterského 
studia, mezi přednášejícími byly jen osoby se zkušeností z bakaláře; výbor 
doporučil pokračovat v tomto formátu, prezentace bude k dispozici pro příští 
ročníky. 

- 11. 1. – Den otevřených dveří FF UK – akce se účastnili za Spolek Markéta 
Prošková, tajemník Martin Wolf, pokladník Šimon Baldík a členka DK Tereza 
Hálová, shodli se, že zájemců o studium se přišlo k spolkovému stánku poptat 
mnoho, v důsledku DOD vzrostl i zájem o přípravné kurzy, které se zde 
propagovaly, spolkový merch byl zcela rozebrán, bude třeba jej brzy doplnit. 

 

4. Nadcházející akce 
- Spolkohraní – 19. 1. – Online akci organizuje předseda DK Vjačeslav Glazov, 

facebooková událost už je připravena, těšíme se. 
- Přednáška o roce 1968 pořádaná spolu se Studentskou radou – 22. 1. – povede 

ji Šimon Baldík. 
- Veřejné setkání děkanky se zástupci ústavů a studenty – 29. 1. – Markéta 

Prošková a Martin Wolf uvedli, že jsme v kontaktu s organizátory akce, 
nasdílíme ji na spolkových sociálních sítích; paní předsedkyně navrhla, ať 
stejně jako ze zasedání akademického senátu (proběhne 16. 1.), kde se bude 
řešit návrh na splynutí historických pracovišť na FF UK, pořídíme stručný 
výtah nejdůležitějších informací, který umístíme na sociální sítě; bude-li 
komunikace s vedením fakulty, ústavů a senátem pokračovat, budeme se 
zabývat i otázkou eventuálního studentského dotazníku ohledně budoucí 
podoby studia. 

- Exkurze do Všetat – spolupořádáme se Studentskou radou – akci má na starost 
Markéta Prošková, průběh se ještě řeší. Člen DK Václav Paděra se zavázal, že 
vytvoří přihlašovací dotazník ve formátu Google Forms. Jízdenky bude platit 
FFabula, zbytek akce StRada. Barbora Řehořová vypustí událost na sítích 20. 
1., nabídla se jako případná náhradnice za Markétu Proškovou na akci. Paní 
předsedkyně navrhla finanční balíček na akci ve výši 5 000 Kč – schválen 
poměrem hlasů 5-0-0. 

- Filmový klub – promítání filmu Kaprkód – Václav Paděra a Tereza Hálová 
informují výbor, že brzy bude jasné datum, akce proběhne v únoru po začátku 
semestru, místnost se bude muset zajistit. 

- Příští zasedání výboru a pořádání spolkohospody bylo po krátké rozpravě 
naplánováno na 26. 2., místo se ještě ujasní. 

- Paní místopředsedkyně navrhuje uspořádání představení nové knihy zhruba na 
polovinu března. 



 

- Martin Wolf už domlouvá termín příštího představení studentské práce, šlo by 
o bakalářskou práci kolegy Štěpána Vody, konat se bude zřejmě první týden 
v březnu. 

- Šimon Baldík navrhuje uspořádat někdy zjara sbírku starého oblečení, popř. 
formou swapu. 

- Martin Wolf navrhuje jako možnost exkurzi do Uměleckoprůmyslového muzea 
na fotografickou výstavu Josefa Koudelky s názvem Ruiny. 

- Exkurze do Plzně – 14.–15. 2. – organizuje Martin Wolf spolu s Václavem 
Paděrou a Barborou Řehořovou; Martin Wolf sdělil, že ubytování na kolejích 
ZČU je už zajištěné, program se ještě dolaďuje, bude potřeba brzy vytvořit 
facebookovou událost a propagovat to na Instagramu, bude také třeba udělat 
přihlašovací dotazník; pan tajemník navrhl finanční balíček exkurze na vstupy 
a ubytování, které bude hradit Spolek, ve výši 20 000 Kč – výbor schválil 
poměrem hlasů 5-0-0; Martin Wolf děkuje a slibuje, že exkurze bude krásná. 

- Tím se vyčerpal obsah bodu a přešlo se k další části programu. 

 

5. Finance 
- Pan pokladník Šimon Baldík s nadšením oznámil, že dnešního dne plně 

převzal kontrolu nad spolkovými financemi, jež na něj byly převedeny. 
- Dále informoval výbor a DK o momentálním stavu financí, který označil za 

více než utěšený. Celkový příjem na bankovním kontu za minulý rok činí 
(některé částky jsou zaokrouhleny – pozn. zapisovatele) 66 230 Kč, výdaje od 
30. října 11 757 Kč. Na účtu má Spolek v současnosti celkem zhruba 522 000 
Kč a nemalou částku též v hotovosti. Pan pokladník apeloval, ať se výbor snaží 
platit zejména spolkovou hotovostí. 

- Většina financí se musí šetřit na seznamovací kurz na podzim a na výplaty za 
přípravné kurzy, výbor může letos zodpovědně nakládat cca se 120 000 Kč. 

- Výbor vyjádřil ohromené nadšení, jež do podoby díků za zodpovědnou revizi 
financí panu pokladníkovi artikulovala předsedkyně. 

 

6. Různé 
- Čestná členka SSH FF UK a vedoucí redakce časopisu Obscura Lucie 

Dvořáková informovala výbor o současné fázi vydání nového čísla Obscury. 
o Online verze vyšla v prosinci, na fyzické vydání se ještě čeká. 
o Obscura plánuje slavnostní představení jubilejního desátého čísla, jehož 

součástí bude i představení změn v koncepci časopisu; redakce jej 
plánuje jako zhruba hodinovou diskuzi.  

o Výbor navrhl uspořádat akci někdy v druhé polovině února. 
o Tisk časopisu vyjde cca na 23 000 Kč, k tomu zahrnuty navíc další 

eventuality, související s expresní verzí tisku. 
o Návrh na finanční balíček ve výši 30 000 Kč byl schválen poměrem 

hlasů 5-0-0. 



 

o Lucie Dvořáková poděkovala a informovala výbor, že s uveřejněním 
čísla bude vyhlášena nová publikační výzva. 

o Do 27. 1. bude jasný termín slavnostního vyhlášení, akci bude 
spolupořádat FFabula a Obscura. 

- Člen výboru Adalbert Langer se zavázal, že do 27. 1. zveřejní newsletter o 
akcích Spolku na příští měsíc. 

- Barbora Řehořová aktualizuje spolkový úkolníček a bude dohlížet na plnění 
deadlinů. 

- Markéta Prošková probrala s Adalbertem Langerem jeho fungování ze 
zahraničí (studijní výjezd v rámci Erasmu), ten slibuje, že bude pravidelně 
komunikovat a ke všem akcím včas dodá grafiku a jejich propagaci na 
Instagramu. 

 

7. Závěr 
- Po vyčerpání všech bodů paní předsedkyně poděkovala za účast i aktivní 

participaci všech přítomných a vyzvala k včasnému dodržování termínů, 
abychom se vyvarovali stresu. 

- Zasedání v dobré náladě skončilo revolučně v 18:48. 


